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§ 199 Upprop 

Ärendebeskrivning 
Efter upprop enligt förteckning av ledamöter och ersättare konstateras att Jill Andersson 
(S) ersätts av Kent Staaf (S). Ordföranden konstaterar att det är 13 beslutande ledamöter 
närvarande. 

_____ 
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§ 200 Fastställande av föredragningslistan 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Föredragningslistan fastställs med tillägg av en ny punkt 26: Initiativärende ”gällande 
extra satsningar med anledning av pandemin” - Johan Svahnberg (M) för Alliansen. 

_____ 
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Dnr KSF 2020/381 

§ 201 Anmälan om jäv 

Beslut 
Ordföranden konstaterar att ingen anmäler jäv. 

Ärendebeskrivning 
Av regeringsformen (RF) framgår det att myndigheterna i sin verksamhet ska beakta allas 
likhet inför lagen samt iaktta saklighet och opartiskhet. Man får som ledamot, ersättare 
eller tjänsteman inte låta sig påverkas genom att ta hänsyn till det som är ovidkommande. 
Det är i första hand den jävige själv (ledamot/ersättare/tjänsteman) som ska anmäla jäv. 
Men nämnden kan på förslag från ordföranden eller någon ledamot avgöra frågan om jäv 
genom majoritetsbeslut. 

En nämnd får handlägga ärenden endast om fler än hälften av ledamöterna är 
närvarande. Om nämnden inte har tillräckligt med ledamöter för att vara beslutsför så får 
den som jävet gäller delta i beslutet. Ett beslut om jäv får överklagas endast i samband 
med överklagande av det beslut genom vilket nämnden avgör ärendet. 

Det finns olika slags jävssituationer som kan uppstå enligt 28 § kommunallag (2017:725). 
En förtroendevald är jävig, om: 

1. saken angår honom eller henne själv eller hans eller hennes make, sambo, förälder, 
barn eller syskon eller någon annan närstående eller om ärendets utgång kan väntas 
medföra synnerlig nytta eller skada för den förtroendevalde själv eller någon 
närstående, (Sakägarjäv, Intressejäv) 

2. han eller hon eller någon närstående är ställföreträdare för den som saken angår eller 
för någon som kan vänta synnerlig nytta eller skada av ärendets utgång, 
(Ställföreträdarjäv t.ex. förvaltare eller god man, firmatecknare) 

3. ärendet rör tillsyn över sådan kommunal verksamhet som han eller hon själv är knuten 
till, (Tillsynsjäv, drift och tillsyn får inte hanteras av samma personer) 

4. han eller hon har fört talan som ombud eller mot ersättning biträtt någon i saken, 
eller (Ombudsjäv) 

5. det i övrigt finns någon särskild omständighet som är ägnad att rubba förtroendet för 
hans eller hennes opartiskhet i ärendet. (Delikatessjäv t.ex. beroendeförhållande 
till någon som direkt berörs av ärendet exempelvis anställningskontrakt, starkt ideellt 
engagemang, ledamot i bolagsstyrelse vid beslut i egna myndighetsärenden, vänskap, 
ovänskap etc.) 

_____ 
  



PROTOKOLL 
   
Sammanträdesdatum  Sida 

 2021-10-26  7 (45) 
    
KOMMUNSTYRELSEN    
    

Justerande Utdragsbestyrkande 
  

 

§ 202 Val av justerande samt bestämmande 
av tid och plats för protokollets justering 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar:  

1. Stefan Lissmark (S) utses att justera dagens protokoll.  

2. Dagens protokoll justeras på kommunhuset, kansliet, måndagen den 1 november 2021 
klockan 08:30. 

Ärendebeskrivning 
Som huvudregel sker justering fredagen efter mötet kl. 08:30 på kommunkansliet. Vid 
förhinder ska den föreslagna justeraren själv finna ersättare, i första hand inom det egna 
partiet och i andra hand inom partiets ”blockkonstellation”. I sista hand ska den föreslagne 
justeraren med förhinder vända sig till kommunkansliet.  

På förslag av kansliet senareläggs justeringen till måndagen den 1 november 2021 
klockan 08:30. 

 
 

_____ 
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Dnr KSF 2021/902 

§ 203 Investeringsbeslut byggnation 
Maglehill 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet återremitteras till förvaltningen för omarbetning av förslaget så att byggprojektet 
kan startas i tid då HFAB inte godtar liggande förslag samt att se över möjligheten till att 
nå en förlikning med HFAB gällande upplägget.  
 

Ärendebeskrivning 
Bakgrund 

2016 gjordes behovsinventeringar avseende lokalförsörjning för kommunens olika 
sektorer och arbetsgrupper för strategisk lokalförsörjning bildades. 

Maglehill är ett stationsnära område strax väster om Höörs centralort, som kommer att bli 
en ny framtida stadsdel för omkring 1000 nya invånare och sammanflätas med övriga 
delar av västra Höör. Området är ungefär 34 hektar stort, sammanhängande kommunägt 
och avståndet till centrum är cirka 1 kilometer. Det är därför lämpligt att förlägga 
ytkrävande samhällsfunktioner för framtida samhällsservice här. Behovet av 
verksamhetslokaler för kommunal samhällsservice i Höör är stort inom social sektor och 
barn- och utbildningssektorn. I stadsdelens första etappanslutning till Maglasätevägen 
planeras sedan 2016 för ett särskilt boende om 60 vårdplatser, förskola om åtta 
avdelningar plus en uteavdelning, en avdelning för pedagogisk omsorg på obekväm 
arbetstid, storkök med skolrestaurang och en grundskola F-6 med tre paralleller för cirka 
500 elever samt en idrottshall för skolundervisning och föreningsträning samt en 
skolidrottsplats. De synergieffekter, ekonomiska och kvalitativa, som därmed uppnås är 
betydande och stärker Höörs servicenivå. Alla dessa funktioner samverkar kring ett större 
parkrum som fördelas så att alla respektive verksamheter får den friyta och utformning 
som de behöver. All angöring till verksamheterna sker via en ny hästskoformad matargata 
som tangerar området för verksamheterna så att det inre parkrummet blir helt fritt från 
fordonstrafik. Parkrummet omsluts alltså av alla dessa verksamheter och blir en trygg och 
säker plats för barn och äldre att vistas i. Det totala ytbehovet för samtliga dessa 
samhällsfunktioner är cirka 6 hektar. 

  

Projekt Maglehill med ny etappindelning 

2019 togs beslutet att ge Höörs Fastighetsaktiebolag (HFAB) i nära samarbete med 
kommunens arbetsgrupper för strategisk lokalförsörjning uppdraget att starta projektet för 
nybyggnation av kommunal service på Maglehill, se bilaga 5. HFAB och kommunen 
genomförde en upphandling av entreprenör och organisation som påbörjade arbetet med 
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att utveckla, projektera och kalkylera projektet i ett så kallat partneringsamarbete. 
Verksamhetsrepresentanter har varit aktiva och delaktiga i processen inom tydliga ramar 
och struktur. Barnens bästa har i enlighet med barnkonventionen bevakats och beaktats 
genom verksamheternas representanter under hela processen. 

Vid framtagande av den ursprungliga etappindelningen var behovet av lokaler för 
grundskola F-6 inte var lika brådskande som särskilt boende och förskolelokaler. Under 
den tid som gått sedan 2016 har behovet förändrats, en ny grundskola är lika prioriterat 
som särskilt boende och verksamhetslokaler för förskola. Dessa förändrade 
förutsättningar har lett till att en ny etappindelning tagit form. Den innebär en fristående 
byggnadskropp för särskilt boende med 60 platser med inriktning demens i etapp 1 och 
åtta avdelningar förskola plus en uteavdelning, pedagogisk omsorg på obekväm arbetstid, 
storkök, matsal, grundskola med fritidshem för tre paralleller i årskurserna F-6 samt 
idrottshall och skolidrottsplats i etapp 2. Den nya etappindelningen har många fördelar ur 
perspektiven logistik och lokalnyttjande. Därtill genererar det byggtekniska förenklingar av 
projektet. 

Den nya etappindelningen innebär även gynnsammare förutsättningar för 
måltidsverksamheten. Särskilt boende som nu planeras i en egen byggnadskropp 
kommer att få maten levererad från befintligt storkök på Björken där övriga utskick till 
särskilda boende redan tillreds och distribueras idag. Endast mindre anpassningar i 
befintligt kök krävs. Storköket i etapp 2 på Maglehill kommer att dimensioneras för 900 
portioner och endast planeras för interna utskick till förskoleverksamheten och 
pedagogisk omsorg på obekväm arbetstid. Se bilaga 6. Externa utskick kommer även 
fortsättningsvis att tillagas och distribueras från Ringsjöskolan kök, där ingen ombyggnad 
krävs. 

Markförsäljning under beslutad taxa är fattad enligt delegationsordningen F.1.3. 

  

Ekonomiska m.fl. konsekvenser 

Snitthyran uppgå indikativt till 1400 kr per kvadratmeter och år. Den sammanlagda årliga 
hyran för kommunen är 26,6 miljoner kronor vid ibruktagande år 2024 enligt kommunens 
beräkningar. Beräkningarna baseras på en hyrestid om 25 år och ett ägartillskott om 15 
miljoner kronor år 2023. 

Huvudanledningarna till att snitthyran blivit lägre än redovisats för kommunfullmäktige 
2019-05-28, § 64, är främst yteffektivisering och förenklad byggteknik genom ny 
etappindelning samt förändring i ränteupplägget. 

Bifogad gränsdragningslista, bilaga 7, beskriver vilka delar som ingår i investeringen och 
den årliga hyran. Generellt så kräver lös verksamhetsutrustning separat 
investeringsbudget för respektive verksamhet vid ibruktagande år 2024. Plantering och 
etableringsskötsel av utemiljöer budgeteras separat. Städning är i likhet med upplägg för 
andra nyproducerade lokaler inte medräknat i den årliga hyran men uppskattas grovt av 
HFAB till 200 kr per kvm och år. 

Kommunen kommer att uppta specifika lån för Maglehillsprojektet som sedan 
vidareutlånas med samma villkor med marknadsmässiga tillägg motsvarande 



PROTOKOLL 
   
Sammanträdesdatum  Sida 

 2021-10-26  10 (45) 
    
KOMMUNSTYRELSEN    
    

Justerande Utdragsbestyrkande 
  

borgensavgiften på 0,4 procent och en administrationsavgift på 0,1 procent. 
Bedömningen idag är att räntan då blir ca 1 procent. Hyran kommer att justeras årligen 
utifrån förändringen i ränta och kvarvarande skuld efter eventuell amortering, därmed står 
kommunen ränterisken. Se bilaga 4. 

Kostnaden per vårddygn för särskilt boendeplats med inriktning demens beräknas till 
ungefär 2 400 kr. Den enskilt viktigaste faktorn till att kostnaden är något lägre än till 
exempel befintligt demensboende på Björken är planeringen med 15 boende per 
avdelning och 30 boende per våningsplan vilket minskar personal- och lokalkostnaden, se 
bilaga 8. 

Värdeutlåtande från oberoende värderingsinstitut indikerar att det sammanlagda 
marknadsvärdet för båda etapperna överstiger produktionskostnaderna. En jämförelse 
mellan projektets kalkylerade produktionskostnad per kvadratmeter och köpeskilling per 
kvadrat för jämförbara verksamhetsobjekt uppförda i närtid finns redovisad i bilaga 9. 

Barn- och utbildningssektorn bedömer att samordning kan ske med en besparing på 1,3 
miljoner kronor i förskoleverksamhetens driftsbudget till följd av stora samordningsvinster 
jämfört med mindre enheter, se bilaga 10. 

Barn- och utbildningssektorn har prognostiserat hur grundbeloppet (skolpengen) påverkas 
av de nya enheterna på Maglehill. Vid utbyggd förskoleverksamhet och grundskola och 
fritidsverksamhet för tre paralleller bedöms det grundskolerelaterade grundbeloppet öka 
med ca 1 800 kr. Jämförelsen är gjord mot budget 2022 och då delar av behovet av fler 
lokaler redan successivt tillskapats i form av moduler vid Enebackeskolan är påverkan 
mindre än jämfört med beräkningar från 2019. Beloppet för förskola beräknas till och med 
minska med ca 70 kr jämfört med budget 2022 och är lägre än tidigare beräkning på 
grund av att Barn- och utbildningsnämnden genom flera besparingar successivt ökat 
gruppstorlekarna i förskolan. Se bilaga 11. 

Bedömt låneutrymme för kommunkoncernen är idag ca 1 200 miljoner kronor. Lånebehov 
för Maglehillsprojektet uppgår till knappt hälften av bedömt låneutrymme. 

Projektet genererar en inkomst till kommunen i form räntepåslag på ungefär 2,75 miljoner 
årligen samt en exploateringsintäkt på omkring 6 miljoner kronor. Utgifter för delar av 
infrastrukturinvesteringar som kan kopplas till projektområdet uppskattas till cirka 10 
miljoner kronor. 

Effekterna av att avvakta eller avslå investeringsbeslutet skulle bli påtagliga för samtliga 
aktuella verksamheter. Social sektor har allt svårare att hitta platser i Höör eller i Höörs 
omedelbara närhet, vilket vid flera tillfällen inneburit erbjudande om särskilt boende på 
långt avstånd från Höör, i exempelvis Burlöv. Att inte kunna erbjuda särskilt boende i den 
egna kommunen till personer som kanske bott i Höör i hela sitt liv riskerar leda till ett stort 
folkligt missnöje. Som alternativ till särskilt boende kan social sektor tvingas utföra 
hemtjänstinsatser vilket innebär betydligt högre kostnader. 

Dagens skollokaler på Ringsjöskoleområdet liksom Enebackeskolans lokaler är redan 
idag fullbelagda, inklusive flera etapper förhyrda modullokaler. Det är inte möjligt att 
ombesörja utbildning, skolmåltider och fritidshemsverksamhet för prognostiserad ökning 
med ytterligare ca 340 elever i befintliga lokaler. Alternativet är modullokaler på annan 
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lokalisering i kommunen, se bilaga 12. 

För förskoleverksamhetens del innebär en försening eller att avslag att verksamheten inte 
kan bedrivas i ändamålsenliga lokaler och att besparing på 1,3 miljoner kronor i 
förskoleverksamhetens driftsbudget till följd av stora samordningsvinster jämfört med 
mindre enheter går förlorad. 

Vid ett avbrytande av projektet innebär det utöver ovan nämnda konsekvenser 
förgäveskostnader för projektering och projektledning på omkring 8,5 miljoner kronor. 

I kommunens fyra vägledande mål för mandatperioden, som gäller för all verksamhet, 
svarar utbyggnaden tydligast mot uppfyllande av målen God livsmiljö och boende för alla, 
förskole- och skolverksamhet med hög kvalitet och god lärmiljö samt långsiktig och 
hållbar ekonomi och miljö.  

Yrkanden 
Johan Svahnberg (M) yrkar att kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet återremitteras till förvaltningen för omarbetning av förslaget så att byggprojektet 
kan startas i tid då HFAB inte godtar liggande förslag samt att se över möjligheten till att 
nå en förlikning med HFAB gällande upplägget. 

Camilla Källström (M) yrkar att kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde. 

Camilla Källström (M) yrkar vidare att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
besluta: 

1. Bifalla liggande förslagspunkt 1-3[DSG1] [DSG2] . 

2. Ersätta liggande förslagspunkt 4 med: Kommundirektören får i uppdrag att teckna 
hyresavtal i enlighet med HFABs styrelsebeslut från 2021-09-30 med bilagorna A, C, D, 
E. Bilaga B ”hyrespåverkande händelser” ersätts med bilaga 3 i kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag till beslut. 

3. Avslå liggande förslagspunkt 5-6. 

Jörgen Ekman (L), Lars-Olof Andersson (C), Stefan Liljenberg (SD) och Olle Krabbe (V) 
ställer sig bakom Johan Svahnbergs (M) yrkande. 

För den händelse ärendet avgörs vid dagens sammanträde yrkar Jörgen Ekman i andra 
hand ändring i förslagspunkt 1 så att den ges följande lydelse: Kommunfullmäktige ger 
Höörs Fastighetsaktiebolag investeringsgodkännande enligt ägardirektivet för 
nybyggnation av åtta avdelningar förskola i ett markplan plus en uteavdelning, 
pedagogisk omsorg på obekväm arbetstid i ett markplan, 60 platser särskilt boende med 
inriktning demens, storkök, matsal, grundskola med fritidshem för tre paralleller i 
årskurserna F-6 samt idrottshall och skolidrottsplats för färdigställande år 2024 på 
Maglehill enligt bilaga 2. 

Stefan Lissmark (S) yrkar i första hand bifall till Camilla Källströms (M) yrkande med det 
tillägg som Jörgen Ekman (L) yrkar. 

Stefan Lissmark (S) yrkar i andra hand att om kommunstyrelsen beslutar återremittera 
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ärendet ska beslutet åtföljas av instruktionen att inriktningen ska vara att söka förlikning 
med HFAB. 

Stefan Liljenberg (SD) ställer sig i andra hand bakom Jörgen Ekmans (L) yrkande. 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska avgöras idag eller om ärendet ska 
återremitteras till förvaltningen för omarbetning av förslaget så att byggprojektet kan 
startas i tid då HFAB inte godtar liggande förslag samt att se över möjligheten till att nå en 
förlikning med HFAB gällande upplägget. 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet till 
förvaltningen för omarbetning av förslaget så att byggprojektet kan startas i tid då HFAB 
inte godtar liggande förslag samt att se över möjligheten till att nå en förlikning med HFAB 
gällande upplägget. 

Beslutsunderlag 
Investeringsbeslut Maglehillsprojektet 2021018.docx Tjänsteskrivelse 
Bilaga 1 - Markområde Maglehillsprojektet.pdf 
Bilaga 2 – Projektbeskrivning med ytor och hyresfördelning.pdf 
Bilaga 3 – Hyrespåverkande händelser.pdf 
Bilaga 4 – Räntemodell Maglehillsprojektet.pdf 
Bilaga 5 - Beslut i kommunfullmäktige 2019-05-28 §64 Dnr KSF 2018/246.pdf 
Bilaga 6 – Presentation Kommunfullmäktige 20210616.pdf 
Bilaga 7 - Gränsdragningslista.pdf 
Bilaga 8 - Beslutsunderlag Särskilt boende Maglehill.pdf 
Bilaga 9 – Underlag jämförbara objekt.pdf 
Bilaga 9 - Underlag jämförbara objekt.pdf 
Bilaga 10 – Behovsunderlag förskoleverksamhet Maglehill.pdf 
Bilaga 11 - Påverkan på grundbeloppet.pdf 
Bilaga 12 - Behovsunderlag Grundskoleverksamhet & Idrottshall Maglehill.pdf 
Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-18 (2021-10-18 KSAU §255).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2019/489 

§ 204 Riktlinjer för bostadsförsörjning 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

”Bostadsutveckling i Höörs kommun – Riktlinjer för bostadsförsörjning 2021-2024 med 
utblick mot 2035” antas. 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 10 september 2019 att lämna uppdrag till förvaltningen om 
att förbereda nya riktlinjer för bostadsförsörjningen. 

Styrgrupp för arbetet består av kommundirektör, samhällsbyggnadschef, socialchef, chef 
för kultur, arbete och folkhälsa samt VD för HFAB. Analyser av bostadsmarknaden har 
genomförts under september 2020 till februari 2021. Preliminära slutsatser från 
styrgruppen kommer presenterades i december 2020 för KSAU, Socialnämnden samt 
KAF-nämnden. 

Därefter har analyserna färdigställts och förslag till nya riktlinjerna för bostadsförsörjning 
har tagits fram med mål, nyckeltal och insatser. 

Samråd har genomförts med Länsstyrelsen, Region Skåne och berörda kommuner (Lag 
om kommunernas bostadsförsörjningsansvar 1 §). Även de politiska nämnderna i Höörs 
kommun har haft möjlighet att yttra sig. Synpunkter och revideringar framgår av 
samrådsredogörelsen. 

17 augusti 2021 beslutade Kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anta 
riktlinjerna. 

1 september 2021 beslutade kommunfullmäktige att återremittera ärendet till förvaltningar 
för revideringar så att riktlinjerna skulle stämma med fattade beslut. 

Nu finns en reviderad version, baserad på fattade beslut. Revideringen avser status i 
frågan om hur HFAB stödjer kommunens mål om integrerade bostäder, s 15 och 17. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse antagande 210922.docx 
2. Riktlinjer, bostadsförsörjning i Höörs kommun 2021 rev 210914.pdf 
3. Samrådsredogörelse 210914.pdf 
 
4. Bostadsanalys Höörs kommun 2021 (till KF).pdf 
5. Kommunfullmäktige 2021-09-01 (2021-09-01 KF §86).doc 
6. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §223).doc 
_____ 
  



PROTOKOLL 
   
Sammanträdesdatum  Sida 

 2021-10-26  14 (45) 
    
KOMMUNSTYRELSEN    
    

Justerande Utdragsbestyrkande 
  

Dnr KSF 2020/1119 

§ 205 Planprogram för omvandling av 
Grönalund 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Programarbete inklusive utredningar finansieras med 1 000 000 kr ur KS 
investeringsreserv 2022. Från 2023 belastar fortsatt planarbete och exploatering ett 
särskilt exploateringskonto. 

2. Programkostnaderna ska fördelas proportionellt på framtida bygglovsavgifter och 
detaljplaneavgifter. 

  

Ärendebeskrivning 
Grönalund är ett 16 hektar stort verksamhetsområde i centrala Höör. Området ligger 500-
1000 meter från Höörs station och har stor potential att omvandlas från 
verksamhetsområde till blandad stadsbebyggelse. I översiktsplanen har Höörs kommun 
därför tagit ställning för att en sådan omvandling ska vara vägledande för områdets 
utveckling. Kommunen säger i översiktsplanen att kommunen kommer att agera för att en 
sådan omvandling ska komma igång (ÖP utvecklingsdelen s 62-64 samt 88). 

Kommunstyrelsen beslutade 16 februari 2021 att lämna planuppdrag för omvandling av 
stadsdelen Grönalund från industriområde till blandad stadsbygd enligt översiktsplanen 
för bostäder, vård, skola och andra centrumverksamheter. Planuppdraget avser kvarteren 
Förrådet, Sågen, Stocken, Spettet och Borret samt fastigheterna Solrosen 5 och 6. 
Planprogrammet skulle inledas med ett planprogram. 

Bakgrunden till beslutet var att Samhällsbyggnadssektor noterat att flera faktorer pekade 
på att det är dags att inleda planeringen för omvandlingen: 

Efterfrågan på byggbar mark i Höör har ökat kraftigt under senare år och det finns behov 
av att förbereda nästa nya stadsdel. 

MERAB har inlett planeringen för att flytta sin verksamhet, vilket skapar möjlighet att 
exploatera fastigheten Stocken 1 där återvinningscentralen nu finns. 

Kommunen har genomfört utredningar av markföroreningar från gamla deponin, vilket är 
en investering i kommunens möjlighet att omvandla fastigheten Förrådet 4, där 
gatukontoret nu har sin verksamhet. 

Betongstationen på fastigheten Stocken 4 är riven, och marken förbereds för en ny 
användning. 

En förfrågan har inkommit från en privat fastighetsägare i området om möjligheten att 
exploatera dennes tomt med bostäder. 
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Kommunen har därför möjlighet att ge tydliga spelregler för de privata fastighetsägare i 
området som vill utveckla sina fastigheter och samtidigt agera genom kommunens egna 
verksamheter. Genom att kommunen agerar samlat både som verksamhetsutövare, 
fastighetsägare och planmyndighet kan förverkligandet av den nya stadsdelen inledas 
kraftfullt. 

Den ursprungliga tanken var att planarbetet skulle inledas 2021 och 150 000 kr avsattes 
för ändamålet ur KS investeringsreserv för utredningar mm. Det har dock inte varit möjligt 
att komma igång med arbetet under året på grund av att arbetet med 
höghastighetsjärnväg, riktlinjer för bostadsförsörjning och lokalförsörjningsprogram har 
tagit mer tid än förutsett. Dessutom har arbetet med utvecklingsplan för Tjörnarp 
prioriterats. 

KSAU lämnade 17 november 2020 uppdrag att utreda lämplig ny lokalisering av 
återvinningscentralen. Uppdraget återrapporterades till KSAU 21 maj 2021. 28 juni 2021 
beslutade KSAU att genomföra ett samråd gällande ny placering av 
återvinningscentralen. Samhällsbyggnadssektor har för avsikt att genomföra samrådet 
som en webbenkät under senhösten 2021. 

Ekonomiska konsekvenser för Höörs kommun 

Särskilda resurser behöver avsättas för att dialog och utredningar ska kunna ske på ett 
tillitsskapande sätt och för att arbetet ska kunna genomföras parallellt med andra 
uppdrag. Det kommer också att behövas konsultstöd i arbetet, exempelvis för utredning 
av tekniska och miljömässiga förutsättningar. Det är även angeläget med omfattande 
kommunikationsinsatser vilket medför vissa kostnader. Programarbetet inklusive 
utredningar förväntas kosta ca 1000 tkr. 

Planprogrammet är första steget i detaljplaneprocessen. Arbetet med planprogrammet bör 
därför belasta exploateringen av de fastigheter som sedan väljer att följa upp 
planprogrammet med en detaljplan för någon form av utveckling. Det är därför angeläget 
att i ett tidigt skede bjuda in andra intressenter till dialog om möjliga samverkansformer 
och avgränsning. 

Den enda kommunägda fastigheten i området är Förrådet 4, där gatukontoret finns. En 
rimlig kostnadsfördelning är att exploateringen av Förrådet 4 får bära en fjärdedel av 
programkostnaderna. 

  

Beslutsmotivering 
Programarbetet bör inledas när samrådet om placering av återvinningscentral är klart och 
slutsatser finns sammanställda. Det förväntas ske under första kvartalet 2022. Med tanke 
på det stora antalet fastigheter med unika förutsättningar bör den första delen av 
programarbetet fokuseras på dialog, och det kan finnas fördelar med att inte forcera 
arbetet, men det behöver ändå bedrivas framåt med styrfart. Ett programförslag bör 
kunna presenteras mot slutet av 2023. Det kan det dock uppstå situationer som innebär 
att planarbetet behöver antingen forceras eller sträckas ut längre i tid. 

Yrkanden 
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Stefan Liljenberg (SD) yrkar bifall till liggande förslag. 

Beslutsunderlag 
 
1. Tjänsteskrivelse Planuppdrag för omvandling av Grönalund, 211001.docx.pdf 
2. ÖP utvecklingsdelen s 62t64 o 88.pdf 
3. Kommunstyrelsen 2021-02-16 (2021-02-16 KS §7).doc 
4. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §224).doc 
  
_____ 
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Dnr KSF 2017/228 

§ 206 Magasinet/Kvarnen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Återremissen anses besvarad med anledning av det genomförda 
försäljningsuppdraget. 

2. Mäklarens uppdragsbeskrivning ska redovisas för kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta: 

Uppdra åt kommundirektören att ansöka om rivningslov avseende Magasinet/Kvarnen på 
fastigheten Höör Bävern 10. 

Reservation mot beslutet 
Olle Krabbe (V) anmäler att han avser att lämna en skriftlig reservation, bilaga § 206. 

Stefan Lissmark (S) anmäler muntlig reservation. 

Ärendebeskrivning 
Ordföranden informerar inledningsvis om följande: 

En ny intresseanmälan har inkommit och lagts till ärendet. Den hör troligen samman med 
intressent 12, men inga av de handlingar/uppgifter som kommunen efterfrågar har 
bifogats intresseanmälan. Intressenten har uppmanats att snarast inkomma med dessa. 
Samtal har också förts med intressent 7 som säger sig inte ha fått del av kommunens 
uppmaning per mejl 2021-08-21 att inkomma med efterfrågade uppgifter. Intressenten har 
nu uppmanats att inkomma med uppgifterna före sammanträdet med kommunfullmäktige i 
november. 

  

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2021-05-18 att avsluta försäljningsuppdraget 
hos Länsförsäkringar Fastighetsförmedling efter tre månaders annonsering och 20 
spekulanter lämnat in skriftlig intresseanmälan. 

En utvärdering av inlämnade förslag genomfördes och vid kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-06-22 beslutades om sju intresseanmälningar (5, 7, 11, 12, 14, 17, 20) 
som skulle undersökas närmare. De utvalda intressenterna har ombetts inkomma med 
kompletterande uppgifter såsom; detaljerad renoveringsplan och verksamhetsplan, 
finansieringsplan, bevis om finansiering, kreditupplysning, f-skattsedel, ev referensobjekt. 

Resultat vid genomgång av inlämnade kompletterande uppgifter 2021-09-30: 

Förslag 11 har återkallat intresseanmälan 

Förslag 14 har återkallat intresseanmälan 

Förslag 17 har återkallat intresseanmälan 



PROTOKOLL 
   
Sammanträdesdatum  Sida 

 2021-10-26  18 (45) 
    
KOMMUNSTYRELSEN    
    

Justerande Utdragsbestyrkande 
  

Förslag 7 har ej återkopplat eller inkommit med efterfrågade uppgifter. 

Förslag 5 har redovisat renoveringsplan, verksamhetsplan, kreditupplysning, 
finansieringsplan MEN INTE bevis om finansiering och f-skattsedel. 

Förslag 20 har redovisat renoveringsplan, verksamhetsplan, MEN INTE kreditupplysning, 
bevis om finansiering, finansieringsplan, f-skattsedel. 

Förslag 12 har redovisat renoveringsplan, verksamhetsplan MEN INTE kreditupplysning, 
bevis om finansiering, finansieringsplan och f-skattsedel. Förslagsställaren vill att 
kommunen upplåter mark kostnadsfritt för parkeringsändamål och att marken istället 
används för bostadsbyggnation eller aktivitetshus. Förslagsställaren önskar fortsatt dialog 
kring ovan. 

Sammanfattningsvis gör samhällsbyggnadssektorn bedömningen att inte något inlämnat 
förslag kunnat beaktas fullständigt utifrån ovan nämnda redovisningskrav och därmed 
saknas part för att kunna gå vidare till försäljningsavtal av Kvarnen. 

Kvarnen har genom åren i olika kampanjer marknadsförts och direktförfrågats till en rad 
bostads- och fastighetsexploatörer, institutioner mfl. Under år 2021 efter ett rikstäckande 
försäljningsuppdrag hos Länsförsäkringar Fastighetsförmedling via bla Facebook, samt 
hemnet, och booli under tre månader har fastigheten rönt stort intresse men marknaden 
är inte beredd att förvärva och rusta byggnaden. Frågan om rivning återaktualiseras 
därmed igen. 

  

Förslag 1 Daniel Flink 

Förslag 2 Eva Herder Blixt 

Förslag 3 Karoline Norén 

Förslag 4 Sebastian Gatz 

Förslag 5 Awa Karlsson 

Förslag 6 Ylwa Svensson 

Förslag 7 Mattias Camp, PamaInvest AB 

Förslag 8 Allan Nielsen 

Förslag 9 Jeanette Aulin 

Förslag 10 Filip Zetterlund 

Förslag 11 Bengt Myhrman, AMV-Gruppen AB 

Förslag 12 Ola Gustafsson, Tradition Bygghantverk 

Förslag 13 Abbas Shahidavval 

Förslag 14 Sebastian Stenkvist Kessel Tre V Bygg 

Förslag 15 Adam Judasz 

Förslag 16 Grace Jones 
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Förslag 17 Otto Milbourn 

Förslag 18 Arjanit Gashi 

Förslag 19 Roger 

Förslag 20 Dan Mortazavi, Novia Bygg AB 

Yrkanden 
Olle Krabbe (V) och Stefan Lissmark (S) yrkar: 

Kommunstyrelsen beslutar: 

Ärendet återremitteras för att ge mer tid åt den senast tillkomna intressenten att inkomma 
med efterfrågade uppgifter. 

Camilla Källström (M) yrkar: 

1. Bifall till liggande förslag.  

2. Kommunstyrelsen beslutar att komplettera bilagorna med mäklarens 
uppdragsbeskrivning inför beslut i kommunfullmäktige. 

Jörgen Ekman (L), Lars-Olof Andersson (C) och Erik Mårtensson (KD) yrkar bifall till 
liggande förslag. 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska avgöras idag eller om ärendet ska 
återremitteras. 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras idag. 

Omröstning begärs. 

Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsordning: 

JA = Ärendet ska avgöras idag. 

NEJ = Ärendet ska återremitteras. 

Omröstning 
Omröstningen genomförs med upprop och utfaller med att 10 ledamöter röstar JA och 3 
ledamöter röstar NEJ, vilket innebär att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 
avgöras idag. Ordföranden frågar därefter kommunstyrelsen om liggande förslag bifalls 
och finner att kommunstyrelsen bifaller liggande förslag. 

Ordföranden frågar härefter kommunstyrelsen om kommunstyrelsen bifaller Camilla 
Källströms (M) tilläggsyrkande och finner frågan med ja besvarad. 

Följande röstar JA: Camilla Källström (M), Katarina Gisow (L), Lars-Olof Andersson (C), 
Erik Mårtensson (KD), Maria Truedsson (MP), Stefan Liljenberg (SD), Rolf Streijffert (SD), 
Roger Stenberg (SD), Jörgen Ekman (L) och Johan Svahnberg (M). 

Följande röstar NEJ: Kent Staaf (S), Olle Krabbe (V) och Stefan Lissmark (S). 
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Beslutsunderlag 
1. Återrapportering angående försäljning av Magasinet.docx.pdf 
2. Kommunfullmäktige 2020-11-04 (2020-11-04 KF §116).doc 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-09-14 (2021-09-14 KSAU §187).doc 
4. Förslag 1 Daniel Flink.pdf 
5. Förslag 2 Eva Herder Blixt.pdf 
6. Förslag 3 Karoline Norén.pdf 
7. Förslag 4 Sebastian Gatz.pdf 
8. Förslag 5 Awa Karlsson.pdf 
9. Förslag 6 Ylwa Svensson.pdf 
10. Förslag 7 Mattias Camp.pdf 
11. Förslag 8 Allan Nielsen.pdf 
12. Förslag 9 Jeanette Aulin.pdf 
13. Förslag 10 Filip Zetterlund.pdf 
14. Förslag 11 Bengt Myhrman.pdf 
15. Förslag 12 Ola Gustafsson.pdf 
16. Förslag 13 Abbas Shahidavval.pdf 
17. Förslag 14 Sebastian Stenkvist Kessel.pdf 
18. Förslag 15 Adam Judasz.pdf 
19. Förslag 16 Grace Jones.pdf 
20. Förslag 17 Otto Milbourn.pdf 
21. Förslag 18 Arjanit Gashi.pdf 
22. Förslag 19 Roger.pdf 
23. Förslag 20 Dan Mortazavi.pdf 
24. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-05-18 (2021-05-18 KSAU §160).doc 
25. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-06-22 (2021-06-22 KSAU §141).doc 
26. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2020-12-17 (2020-12-17 KSAU §278).doc 
27. Magasinet_Kvarnen i Höör-Byggnadsvårdsföreningens Yttrande_02032021.pdf 
28. Sammanställning mäklarens arbete.pdf 
29. Förslag 5 samlat material 211006.pdf  
30. Förslag 12 samlat material 211006.pdf 
31. Förslag 20 samlat material 211006.pdf 
32. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §227).doc 
33. RE-Group RE-Group Avskits förklaring Bävern 10 Höör.pdf 
_____ 
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Dnr KSF 2021/927 

§ 207 Rivning av toalett- och 
omklädningsbyggnad vid badplats 
Vaxsjön 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Toalett- och omklädningsbyggnaden vid Vaxsjöns badplats ska rivas. 

2. Beslutet finansieras genom ianspråktagande av inkommande försäkringsersättning. 

3. Mark & Fastighetsstrategen uppdras att hantera erforderliga åtgärder för beslutets 
genomförande. 

Ärendebeskrivning 
Rubricerad byggnad, troligen uppförd på tidigt 60-tal, har delvis förstörts genom 
uppträngande avloppsvatten orsakat av blixtnedslag som stört ut pumpautomatiken i den 
enskilda avloppsanläggningen. 

Skadorna är ganska omfattande och kostnaderna för återställande beräknas uppgå till 
cirka 1,2 mkr. Försäkringsbolaget beräknas ersätta skadan med cirka 750 tkr. Denna 
ersättning kan utbetalas som en direktreglering om vi så önskar. 

Då det inom ”Badplatsutvecklingsprojektet” planeras för nya toalettbyggnader bland annat 
vid Vaxsjön, anser förvaltningen det vore bäst med anledning av den uppkomna 
situationen, att erhålla ersättningen från försäkringsbolaget som en direktreglering och 
använda dessa medel till att riva befintlig byggnad. Rivningskostnaden beräknas uppgå till 
cirka 450 tkr. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse toalett-och omklädningsbyggnad Vaxsjön.docx 
2. Slutbrev Höör kommun Skadereglering.pdf 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §229).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/651 

§ 208 Ansökan om investeringsbidrag till 
Snogeröds IF för nybyggnation av 
omklädningsrum på Snogeröds 
idrottsplats 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Kommunstyrelsens beslut 2021-08-17, § 158, ändras på så sätt att beviljade medel får 
användas för upparbetade kostnader när övriga kostnader är betalda i enlighet med 
inlämnad reviderad budgetkalkyl. 

2. Beviljade medel får inte betalas ut före Snogeröds IF inkommit med en plan för uppstart 
av sin ungdomsverksamhet, denna ska dock senast inkommit 2021-12-31. 

  

Jörgen Ekman (L) avstår från att delta i beslutet. 

Ärendebeskrivning 
Snogeröds IF har inkommit med protokoll från extrainsatt styrelsemöte 2021-09-16 jämte 
reviderad budgetkalkyl. Styrelsen framför att det är av yttersta vikt att beviljade medel får 
användas till upparbetade kostnader för att den reviderade budgetkalkylen ska hålla och 
önskar att kommunen omprövar tidigare fattat beslut 

Av protokollet och den reviderade budgetkalkylen framgår att ett färdigställande av 
nybyggnationen möjliggörs genom eget arbete i större utsträckningen, användning av 
eget kapital, sponsorstöd samt att upparbetade kostnader får regleras genom 
ianspråktagande av sedan tidigare beviljat bidrag. 

Föreningens vidtagna och planerade åtgärder bedöms som ändamålsenliga för att kunna 
fullfölja projektet så kostnadseffektivt som möjligt under rådande omständigheter. Det är 
därför rimligt att den begränsning som beslutades i samband med beviljandet av bidraget 
nu tas bort i enlighet med föreningens önskan. 

Yrkanden 
Stefan Lissmark (S) yrkar bifall till liggande förslag. 

Camilla Källström (M) yrkar: 

1. Bifall till liggande förslag. 

2. Beviljade medel får inte betalas ut före Snogeröds IF inkommit med en plan för uppstart 
av sin ungdomsverksamhet, denna ska dock senast inkommit 2021-12-31. 
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Beslutsordning 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om kommunstyrelsen bifaller liggande förslag och 
finner frågan med ja besvarad. 

Ordföranden frågar härefter kommunstyrelsen om kommunstyrelsen bifaller Camilla 
Källströms (M) tilläggsyrkande och finner frågan med ja besvarad. 

Beslutsunderlag 
 1. TjänsteskrivelseändringSnogeröd.pdf 
 2. Snoge - Budget (003).pdf 
 3. Snogeröds IF - Extrainsatt Styrelsemöte (004).pdf 
 4. Snogeröds IF - omklädningsrum.pdf 
 5. Bilaga.pdf 
 6. Kommunstyrelsen 2021-08-17 (2021-08-17 KS §158).doc 
 7. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §230).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/753 

§ 209 Namnberedning för platser som gator, 
torg, parker m.m 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Namnberedningsreglemente antaget av dåvarande miljö- och byggnadsnämnden  
2015-06-16, § 85, upphävs och upphör att gälla 2021-11-01. 

2. Kansli- och miljöchefen uppdras att sammanställa en skriftlig rutin för 
namnberedningsförfarandet. 

Ärendebeskrivning 
Dåvarande miljö- och byggnadsnämnden antog 2015-06-16 § 85 ett 
namnberedningsreglemente som anger att miljö- och byggnadsnämnden namnger gatu- 
och kvartersmark och övriga namn beslutas av kommunstyrelsen. Namn av större eller 
principiell betydelse ska hänskjutas till kommunfullmäktige. 

Namnberedningen består av sektorschefen för miljö och bygg (motsvaras idag av 
enhetschef plan-, bygg & projekt), sektorschefen KoF (motsvaras idag av sektorschef för 
kultur, arbete och folkhälsa), eller någon dessa utser, en av informatörerna (som utses av 
kommundirektören), kommunarkitekten samt en representant från kart- och 
mätverksamheten som sektorschefen för samhällsbyggnadssektorn utser. Utöver dessa 
ska en representant för räddningstjänsten ingå. Denna ”kärngrupp” består således av 6 
personer. Utöver dessa kan ytterligare tjänstemän från berörda sektorer tillsättas. 

  

Miljö- och byggnadsnämndens beslut innebär att en enskild nämnd fattat beslut om ett 
reglemente där tjänstemän från andra sektorer tas i anspråk och uppgifter för 
kommunstyrelsen pekas ut. Senare antagna och nu gällande reglementen för 
kommunstyrelsen och nämnderna beskriver korrekt hur befogenheterna ser ut. Miljö- och 
byggnadsnämndens beslut bör därför upphävas och skriftliga rutiner som beskriver 
namnberedningsförfarandet tas fram. Det finns också anledning att förtydligas i respektive 
nämnds arbetsordning om vem som gör vad. Avsikten är att sådana förtydliganden görs i 
samband med uppdateringen av dessa dokument efter valet. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse med förslag på upphörande av namnberedningsreglementet.docx 
2. Skrivelse till MBN om reglemente.docx1.  
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §231).doc 
  
_____ 
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Dnr KSF 2021/964 

§ 210 Taxa för elbilsladdning 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

1. Taxan för Höörs kommuns publika laddning sätts till 2,50 kr/kWh + aktuellt elpris inkl. 
nätavgifter och övriga avgifter. Moms tillkommer. 

2. Taxan justeras av samhällsbyggnadschef, gatu- och parkchef eller driftingenjör upp till 
fyra gånger per år utifrån rådande elpriser. Delegationen ska införas i kommunstyrelsens 
delegationsordning. 

Ärendebeskrivning 
Samhällsbyggnadssektor har fått i uppdrag att utöka antalet publika laddplatser för elbilar 
i kommunen. Det är ett sätt för kommunen att premiera miljövänliga lösningar samtidigt 
som folk lockas in till de centrala delarna av tätorten, vilket gynnar den lokala handeln. 
Genom att ta betalt för elen får Höörs kommun täckning för driftskostnaden medan 
kommunen sponsrar med avskrivningarna. 

Nuvarande två laddplatser på Järnvägsgatan byggs ut med ytterligare två och fyra nya 
laddplatser anläggs på Nya Torgs parkering. Investeringskostnaden uppgår till 430 tkr. 

Laddarna som installeras kommer att vara s.k. semisnabba laddare, eller 
destinationsladdare. 11 kW innebär ca 6 mil i timmen för bilar som klarar 3-fasladdning, 
oftast rena elbilar. Laddhybrider klarar oftast inte att ladda 3-fas och kan ladda ca 2 mil i 
timmen. 

Betallösningarna består av den nationella appen Easypark och en laddkortslösning, då 
erbjuds kunderna två alternativa sätt att betala. I Kraftringens tjänsteerbjudande ingår 
molntjänst/kundservice och de olika betallösningarna. 

Specificerade kostnader: 

Molntjänst och kundtjänst: 50 kr/mån/ ladduttag 

Betallösning: 

295 kr installationsavgift per laddstation   

19 kr/mån/ladduttag                                                                                 

15 % i transaktionsavgift till Kraftringen                           

15 % till Easypark 

Simkort: 89 kr/mån/per 

Serviceavtal: 29 kr/mån/ladduttag                                                    

Den föreslagna taxan, 2:50 kr/kWh + moms, ska täcka kommunens kostnader för drift, 
betaltjänster, uppkoppling samt serviceavtal. 
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Uppföljning av kostnadstäckning sker löpande och redovisas årligen till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse laddstationer 2021_rev 20211014.docx  
2. Laddlösningar tjänster_210928.pdf 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §232).doc 
  
 
 
_____ 
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Dnr KSF 2021/935 

§ 211 Delårsrapport kommunstyrelsen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Delårsredovisningen godkänns. 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen redovisar ett överskott efter augusti på 16,7 mnkr jämfört med budget. 
För hela året prognostiseras ett överskott på 11,6 mnkr. De största överskotten både i 
periodens resultat och i prognosen redovisas under de gemensamma verksamheterna där 
statliga bidrag för Covid-19 finns redovisade. Bidraget för merkostnader avseende 
december 2020 är redovisat 2021. Det fanns inget beslut för hur längre statens skulle 
ersätta kommunerna när bokslutet för 2020 skulle fastställas. Statens bidrag för 
sjuklönekostnader ökar också på överskottet. Covid-19 har även påverkat att 
personalgemensamma åtgärder med exempelvis kurser och andra träffar har ställts in och 
kostnaderna är lägre än budgeterat. 

Svårigheten att rekrytera gör sig mer och mer påmind. Under året har flera tjänster varit 
vakanta. Det ger ett ekonomiskt överskott, men en negativ påverkan på verksamheten 
med en ökad arbetsbelastning på övriga medarbetare och även att visst arbete inte utförs. 

Gymnasiet redovisar ett överskott för perioden på 2,6 mnkr. För helåret beräknas ett 
överskott på 2,1 mnkr. Vårterminens elevantal var lägre än budgeterat vilket bidrar till 
överskottet. Prognosen för höstterminen är fortfarande osäker. 

Det byggs mycket i kommunen vilket märks på att intäkterna för bygglovsavgifter är större 
än budgeterat. Arbetsbelastningen för personalen är också stor och anställningar kommer 
att göras. 

Kommunstyrelsens fokusområden under 2021 är: 

Näringslivsstrategin 

Servicenivå för företagarna 

Varumärkesarbete 

Bostadsförsörjningsprogram 

Digitalisering 

Lokalförsörjningsprogram 

  

Kommunstyrelsen har en investeringsbudget på 44,5 mnkr exklusive 
investeringsreserven. 21,2 mnkr är redovisat för perioden. Prognosen är att 43 mnkr 
kommer att användas (exklusive investeringsreserven). 
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Beslutsunderlag 
1. TjänsteskrivelsedelårKS2021.docx 
2. KS Delårsrapport 2021.docx 
3. KS investeringar 2108.pdf.pdf Kommunstyrelsens investeringsredovisning 
4. KS investeringar 2108.docx.pdf Kommunstyrelsens kommentarer till 
investeringsredovisning 
5. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §233).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/936 

§ 212 Delårsrapport Höörs kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

Delårsrapporten godkänns. 

Ärendebeskrivning 
En delårsrapport ska upprättas och behandlas av kommunfullmäktige minst en gång 
under räkenskapsåret. Rapporten ska innehålla en redovisning för verksamheten och 
ekonomin från årets början och även ge en prognos för resultatet vid årets slut. Höörs 
kommun har valt att göra en delårsrapport per den siste augusti varje år. Enligt 
kommunallagen ska kommunstyrelsen senast den siste oktober överlämna rapporten till 
fullmäktige och revisorer. För att få en så aktuell rapport som möjligt, finns en strävan att 
den ska redovisas på kommunstyrelsens arbetsutskotts första sammanträde efter den 31 
augusti. Det betyder att rapporten oftast inte kan vara klar vid kallelsens utskick utan 
kommer senare. 

Beslutsunderlag 
1. TjänsteskrivelsedelårHöör2021.docx 
 
2. Delårsrapport 2021 - lågupplöst.pdf 
 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §234).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/196 

§ 213 Uppdrag till kommundirektören att 
utreda om kommunen ska använda 
Sydarkiveras anslutande tjänster. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Rapporten godkänns och läggs till handlingarna 

Ärendebeskrivning 
I samband med att kommunstyrelsen antog strategi för samverkan gällande Sydarkivera 
gavs kommundirektören i uppdrag att utreda om Höörs kommun ska ansluta sig till 
Sydarkiveras anslutande tjänster. 

  

Sydarkivera har fyra tilläggstjänster som finansieras enligt självkostnadsprincipen av de 
medlemmar som utnyttjar dem. Tjänsterna är dataskyddsombud, analoga arkiv, på plats-
stöd och specialistutbildningar. Tjänsterna beskrivs närmare i Rapport Sydarkiveras 
anslutande tjänster, se beslutsunderlaget. 

Dataskyddsombud 

Tjänsten dataskyddsombud kostar 125 000 kr per år för en kommun och 50 000 kr för 
bolag. Anslutning kan ske löpande och då anpassas avgiften till hur många månader som 
är kvar på året (125 000/12x antal resterande månader). Anslutning sker direkt efter 
avtalsskrivande. 2021 är 31 organisationer anslutna till tjänsten som gemensamt 
dataskyddsombud. 

Det är högst aktuellt att ta ställning till att använda tjänsten idag då nuvarande 
dataskyddsombud ska gå i pension. Kompetensen kommer därför saknas i organisationen 
och bedöms inte kunna ersättas genom rekrytering eller utbildning av befintlig personal. 
Att upphandla tjänsten ger osäker utgång gällande pris, kompetens och framförallt 
kontinuitet. Det pris Sydarkivera erbjuder är fördelaktigt. 

Analoga arkiv 

För tjänsten analoga arkiv ska kunna erbjudas krävs att planerat arkivcentrum byggs. 
Denna fråga är ännu inte klar och kan därför inte redovisas ännu. Om arkivcentrum byggs 
kommer man ha ett pris per hyllmeter. Redan idag är inflödet till kommunens centralarkiv 
mindre år från år men ännu inte avstannat. På sikt kommer inflödet stanna av och det kan 
då vara aktuellt att ta ställningstagande till om kommunen ska ha sitt centralarkiv på plats 
eller om handlingarna ska förvaras hos Sydarkivera. Tillgången på handlingarna skulle 
inte minska men däremot kommer kommunen mista en viktig kulturbärare. 

På-platstjänster 



PROTOKOLL 
   
Sammanträdesdatum  Sida 

 2021-10-26  31 (45) 
    
KOMMUNSTYRELSEN    
    

Justerande Utdragsbestyrkande 
  

Kommunen har idag såväl en engagerad och kompetent arkivpersonal. Både en 
kommunarkivarie och en arkivarie på social sektor och barn- och utbildningssektorn. På-
platstjänster behövs därför inte i dagsläget. Ställning bör dock tas i det enskilda fallet när 
ett behov uppstår. Beslut bör då kunna fattas av den nämnd som berörs. 

Tjänsten har inget fast pris per timme då pris beror på vilken kompetens som behövs för 
uppdraget. Preliminärt pris är dock 400 kr/h, priset kan sänkas beroende på uppdragets 
karaktär. 

Specialistutbildningar 

Specialistutbildningar ingår inte i grunduppdraget men erbjuds. Detta bör varje chef ta 
ställning till för varje medarbetares kompetensutvecklingsplan. Varje chef har en budget 
för kompetensutbildning för sina medarbetare. 

 
 

Förvaltningen avser att återkomma med förslag att ta ställning till i samband med 
budgetberedningen. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse Sydarkiveras anslutande tjänster.docx.pdf 
2. Rapport Sydarkiveras anslutande tjänster.pdf 
3. Kommunstyrelsen 2021-02-16 (2021-02-16 KS §47).doc 
4. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §236).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/78 

§ 215 Redovisning av partistödets 
användning 2020 och utbetalning av 
partistöd 2022 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

1. Höörs kommun ska betala ut kommunalt partistöd med 503 370 kr för 2021 att fördelas 
enligt följande: 

Arbetarpartiet Socialdemokraterna – 65 212 kr 

Centerpartiet – 52 360 kr 

Kristdemokraterna – 39 508 kr 

Liberalerna – 58 786 kr 

Medborgerlig samling – 33 082 kr 

Moderata samlingspartiet –78 064 kr 

Sverigedemokraterna – 84 490 kr 

Vänsterpartiet – 45 934 kr 

Miljöpartiet – 45 934 kr 

2. Det kommunala partistödet ska betalas ut i januari 2022. 

Ärendebeskrivning 
Partistöd syftar till att stärka den kommunala demokratin och ska användas för lokalt 
partiarbete. Partierna har redovisat för hur partistödet använts under 2020 och 
redovisningarna har granskats av en av respektive parti utsedd särskild granskare. 
Kansliet har kontrollerat att redovisningarna är i enlighet med lag och av 
kommunfullmäktige fastställda regler för partistödet. 

Enligt gällande regler ska kommunalt partistöd utgå med ett grundstöd och ett 
mandatstöd. Grundstödet är 26 656 kr (56 % av prisbasbeloppet för utbetalningsåret 
2021, 47 600 kr) och mandatstödet är 6426 kr (13,5 % av prisbasbeloppet för 2021) per 
mandat i kommunfullmäktige. Totalt uppgår partistödet till 503 370 kr ([26 656 * 9 = 239 
904 kr ] + [6426 * 41 = 263 466 kr ]) att fördelas mellan partierna. 

Redovisningen kommer att lämnas i efterhand precis som rutinen säger. 
Kommunfullmäktige får ta ställning till om förskottsvis utbetalat stöd ska återkrävas eller 
om beslut att dra in partistöd ska tillämpas på kommande verksamhetsår. 
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Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse redovisning av partistödets användning 2020 och utbetalning av 
partistöd 2022.docx 
2. Kontroll - Redovisning av partistöd 2021.xlsx 
3. Regler för kommunalt partistöd rev 2016-01-27.docx 
4. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §240).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/947 

§ 217 Organisation och arbetsformer för 
destinationsutveckling 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Arbetet med destinationsutveckling är en viktig och prioriterad fråga. I enlighet med 
tidigare antagna mål och inriktningar vill kommunstyrelsen se att destinationsutveckling 
och varumärkesbyggande sker i samverkan med kringliggande kommuner, näringslivet 
och andra samhällsaktörer. 

2. Kommundirektören uppdras att initiera ett arbete som resulterar i ett förslag till 
organisationsform och arbetsformer för destinationsutveckling. Arbetet ska utformas så de 
värden som skapats genom Visit MittSkåne behålls. 

3. De medel som för 2022 var budgeterade för Visit MittSkåne överförs till Verksamhet 
2022 Näringslivsåtgärder. Medlen ska dels användas till personella resurser för 
destinationsutveckling (projektanställning), dels för att, i samverkan med andra, ta fram 
förslag till ny organisationsform och arbetsform destinationsutveckling. 

4. Förslag till organisations- och arbetsformer ska återrapporteras till kommunstyrelsen 
kvartal 4 år 2022. Kommunstyrelsens arbetsutskott ska däremellan hållas informerad om 
arbetet i samband med kommundirektörens information till utskottet. 

5. Kommunstyrelsens beslut anmäls till kommunfullmäktige. 

Ärendebeskrivning 
Höörs kommun har sedan 2015 drivit arbete med destinationsutveckling i partnerskap 
med Eslövs kommun, Hörby kommun och Företagarföreningen Mitt Skåne samt Tourism 
in Skåne. Arbetet har skett genom Visit MittSkåne. Detta samarbete avslutas 31 
december 2021. De tre funktioner som varit anställda inom samarbetet 
(Destinationskontoret) övergår till andra arbetsuppgifter. Det innebär att Höörs kommun 
behöver ta ställning till om och hur kommunen fortsatt vill arbeta med 
destinationsutveckling. 

  

Destinationsutveckling är en prioriterad fråga både i kommunfullmäktiges mål för 
mandatperioden och i strategin för näringslivsutveckling, som kommunstyrelsen antagit. I 
båda inriktningarna poängteras att arbetet med destinationsutveckling behöver ske i 
samverkan med andra för att vara effektivt, resultatinriktat och långsiktigt. 

  

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-16 ”kommunstyrelsen föreslås därför se över 
förutsättningarna att behålla de värden som skapats genom arbetet med Visit MittSkåne 
samt möjligheterna till ett fortsatt samarbete och gemensamt varumärkesbyggande med 
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kringliggande kommuner, näringslivet och andra aktörer”. Ett förslag till ny 
organisationsform för destinationsutvecklingen föreslås tas fram till kvartal 4 år 2022, där 
huvudspåret är samverkan- eller bolagsform. För att driva arbetet, och samtidigt driva 
frågan om destinationsutveckling, behövs personella resurser. De medel som 2022 var 
avsatta för Visit MittSkåne föreslås därför övergå till näringslivs- och destinationschefens 
budget för att finansiera insatserna. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse.docx, Organisation och arbetsformer för destinationsutveckling 
2.Destinationsutveckling.docx PM Destinationsutveckling; resurser och organisationsform  
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §242).doc 
  
_____ 
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Dnr KSF 2021/948 

§ 218 Projekt Destination Rönne Å och 
Ringsjön 

Beslut 
 Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Vara positiv till Höörs kommuns medverkan i Leaderprojekt Destination Rönne Å och 
Ringsjön. 

2. Finansiera projektet med 60 000 kronor ur verksamhet 2300 Turistverksamhet. 

  

Ärendebeskrivning 
Rönne å är en av Skånes största åar och sträcker sig från Ringsjön till Skälderviken och 
knyter därmed samman kommunerna Hörby, Höör, Eslöv, Klippan, Åstorp och Ängelholm. 
Det är ett viktigt vatten för flera olika fiskarter, framförallt atlantlax, ål och öring. Idag finns 
tre kraftverk, som utgör vandringshinder i ån. I naturvårdsprojektet ”Rönne-å-projektet” 
arbetar Klippans kommun med att kraftverken ska rivas och att Rönne å inom några år 
ska vara en fritt flödande å. Rönne å -projektet finansieras av Klippans kommun, 
Naturvårdsverket, naturskyddsföreningens miljöfond, Eslövs kommun, Hörby kommun, 
Höörs kommun, Åstorps kommun och Ängelholms kommun. 

  

Med utgångspunkt i detta initierades projektet ”Naturturism Rönne å och Ringsjön - en 
förstudie” under hösten 2019 som ett samarbete mellan de sex kommuner som är 
belägna i anslutning till Rönne å och Ringsjön. Projektet finansieras med stöd av Leader 
Nordvästra Skåne med Öresund och Europeiska havs-och fiskerifonden. Arbetet 
påbörjades i början på hösten 2020 och avslutas våren 2022. Förstudien ska ge en bild 
av vilka möjligheter och hinder för naturturism som finns och undersöka hur befintlig 
besöksnäring kan utvecklas och nya verksamheter kan etableras. 

Det pågående förstudieprojektet tydliggör att det finns en stor potential för att utveckla 
naturturismen i området. Det finns ett stort engagemang från både näring, föreningslivet 
och kommunerna. 

  

Förstudien som slutredovisas i mars 2022 kommer att bli en värdefull kunskapsplattform 
med både konkreta förslag på fortsatt utveckling av naturturismen och kartläggningar av 
intressenter, besöksplatser etc. Förstudien kommer bland annat att innehålla en 
kartläggning av området, av markägare, företag och föreningar som verkar med Rönne å 
och Ringsjön som utgångspunkt. Vidare kommer etablerade och presumtiva 
besöksplatser att identifieras, liksom möjliga platser för större besökscentrum. 
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Syftet med det nya projektet ”Destination Rönne Å och Ringsjön” är att ta vara på både 
den nya kunskap som kommer genom förstudien, men inte minst att ta vara på 
engagemanget och viljan att inte tappa fart, utan fortsätta och på så sätt snabbare nå 
målet att utveckla en ny destination för natur och friluftsliv. Det väntas ge positiva effekter 
på alla involverade: berörda kommuner, invånare, aktörer inom besöksnäringen och 
föreningsliv samt alla nya besökare. Projektet syftar till att skapa ökad affärsnytta och nya 
möjligheter för den lokala besöksnäringen, öka attraktionskraften för landsbygden samt 
främja ett fortsatt och långsiktigt samarbete mellan kommunerna i deltagande kommuner 
samt med Familjen Helsingborg. 

  

Genom ett nytt fortsättningsprojekt kan arbetet med att ta vara på den nya kunskapen och 
påbörja genomförande gå vidare utan uppehåll. Projektets planerade slutdatum är 2023-
11-31. 

Yrkanden 
Stefan Lissmark (S) yrkar bifall till liggande förslag. 

Beslutsunderlag 
1. TjänsteskrivelseRönneåRingsjön.docx.pdf 
2. FörslagProjektplan Destination Rönne å och Ringsjön210917.docx.pdf 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §243).doc 
 
 
 
_____ 
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Dnr KSF 2020/869 

§ 219 Återrapportering av motion: 
”Hastighetsbegränsning vid Höörs 
skolor” - Rashida Nord Atac 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Rapporten godkänns. 

2. Rapporten anmäls till kommunfullmäktige. 

Ärendebeskrivning 
Samhällsbyggnadssektorn har fått kommunstyrelsens uppdrag att införa 
hastighetsbegränsning om 30 kilometer i timmen på fyra gatuavsnitt vid Höörs skolor 
senast 2021-07-31. Berörda sträckor framgår av bifogade kartor. 
Hastighetsbegränsningen om 30 kilometer i timmen gäller från och med 2021-07-30. 

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse – återrapportering 2021-09-21.doc 
2. Elevvägen 30.pdf 
3. Jeppas gränd 30.pdf 
4. Ringvägen 30.pdf 
5. Zieglersvägen 30.pdf 
6. Kommunstyrelsen 2021-05-04 (2021-05-04 KS § 107).doc 
7. Kommunfullmäktige 2021-03-03 (2021-03-03 KF § 17).doc 
8. Motionhastighetsbegränsningskolor.pdf 
9. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §245).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/763 

§ 220 Motion ”41 ledamöter i 
kommunfullmäktige” - Stefan Lissmark 
(S) m.fl. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

Motionen avslås. 

Reservation mot beslutet 
Stefan Lissmark (S), Olle Krabbe (V) och Lars-Olof Andersson (C) anmäler muntlig 
reservation. 

Ärendebeskrivning 
Motionärerna vill att det ska vara 41 ledamöter i kommunfullmäktige även nästa 
mandatperiod. Bakgrunden till motionen är det beslut som kommunfullmäktige fattade i 
juni att minska antalet kommunfullmäktigeledamöter till 31 nästa mandatperiod. 

Motionärerna yrkar att: 

- kommunfullmäktige beslutar att antalet ledamöter i fullmäktige ska vara 41 under 
kommande mandatperiod dvs. 2022-2026. 

- tidigare beslut om reducering till 31 upphävs. 

Då frågan nyligen är avgjord av kommunfullmäktige föreslås att motionen avslås. 

Yrkanden 
Stefan Lissmark (S), Olle Krabbe (V), Erik Mårtensson (KD) och Lars-Olof Andersson (C) 
yrkar bifall till motionen. 

Jörgen Ekman (L), Camilla Källström (M) och Rolf Streijffert (SD) yrkar bifall till liggande 
förslag, att avslå motionen. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer yrkandena mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Omröstning begärs. 

Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsordning: 

JA = Bifall till liggande förslag, att avslå motionen. 

NEJ = Bifall till motionen. 
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Omröstning 
Omröstningen genomförs med upprop och utfaller med att 7 ledamöter röstar JA och 6 
ledamöter röstar NEJ, vilket innebär att kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Följande röstar JA: Camilla Källström (M), Katarina Gisow (L), Stefan Liljenberg (SD), Rolf 
Streijffert (SD), Roger Stenberg (SD), Jörgen Ekman (L) och Johan Svahnberg (M). 

Följande röstar NEJ: Lars-Olof Andersson (C), Erik Mårtensson (KD), Kent Staaf (S), 
Maria Truedsson (MP), Olle Krabbe (V) och Stefan Lissmark (S). 

  

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse 41 ledamöter 210930.docx.pdf 
2. Motion angående antalet ledamöter i kommunfullmäktige mandatperioden framöver.pdf 
3. Kommunfullmäktige 2021-09-01 (2021-09-01 KF §92).doc 
4. Kommunfullmäktige 2021-06-16 (2021-06-16 KF §75).doc, beslut om 31 ledamöter 
5. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §246).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/72 

§ 221 Redovisning av beslut tagna med stöd 
av delegering 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar:  

Redovisningen av beslut tagna med stöd av delegering läggs till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande och tjänstemän 
enligt den delegeringsordning som nämnden antagit. Dessa beslut ska redovisas till 
kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte att styrelsen kan ompröva eller fastställa 
besluten. Däremot står det styrelsen fritt att återkalla lämnad delegering. 

Beslutsunderlag 
1. Delegationsbeslut 2021-06-11 - 2021-10-03.pdf 
2. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §248).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/248 

§ 222 Anmälningar till KSAU och KS 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Anmälningarna läggs till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
1. KF BUN sept 2021.pptx 
2. KF Måldag central ledning och styrning.pptx 
3. Måldag KF 2021SN.pptx 
4. KF -Mål HFAB 2021-09-07.pptx 
5. Måldag KF 2021 Samhällsbyggnadssektor.pptx 
6. Måldag Kommunfullmäktige 2021NKAF.pptx 
7. Närvarande vid KF måldag.docx 
8. Nämnden för VA och Räddningstjänst 2021-08-27 (2021-08-27 VR §54).doc 
9. Månadsrapport MSV 202106.docx 
10. Beslut från Kommunfullmäktige Hörby angående val av ledamot i styrelsen för IT 
kommuner i Skåne AB 2021-08-30 KF §155.doc.pdf 
11. Mötesanteckningar pol styrgrupp naturturism Rönne å och Ringsjön 210924.pdf 
12. Agenda för integration 18-19 november 2021.pdf 
13. Styrelseprotokoll, Höörs Fastighets AB (HFAB) 210825.pdf.pdf 
14. Styrelseprotokoll HFAB 210922.pdf 
15. Minnesanteckningar ägarsamråd 210917.pdf 
16. Höör - Skåne2020Finansiell profil.ppt.pdf 
17. Hoor_2 (1)Finansiell profil.pdf.pdf 
18. Prioriterade satsningar Södra stambanan Nationell plan 2022-2023.pdf 
19. Statistik Brottsofferjouren Höör.pdf 
20. Minnesanteckningar politisk styrgrupp för samverkan 2021-06-16.docx 
21. FOB presentation av rapport 210616.pdf 
22. Agenda bolagsstämma 2021-10-21.docx, IT kommuner i Skåne AB 
23. styrgrupp 8 oktober.pdf 
24. PP Markarydsbanan Pågatåg 211008.pdf 
25. 2021-10-08 Pågatåg NO.pptx 
26. 211008 Bandel Alvesta-Växjö.pptx 
27. Ägardialog med Höörs Fastighetsaktiebolag 2021-10-11 minnesanteckningar.docx.pdf 
28. regionaltransportinfrastrukturplan-presentation-1-sept.pdf 
29. HFAB 210922.pdf 
30. Protokoll HFAB 210930 justerat.pdf 
31. Ägardialog med Höörs Fastighetsaktiebolag 2021-09-27.docx 
32. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §249).doc 
33. Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 211012.doc 
34. Protokoll.doc Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-10-18 
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Dnr KSF 2021/4 

§ 223 Inbjudningar till kurser och konferenser 
KS au/KS 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

Informationen om kurser och konferenser läggs till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
1. 211110 Inbjudan Webbinarium om hot och hat.docx 
2. Agenda för integration 18-19 november 2021.pdf 
3. Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2021-10-12 (2021-10-12 KSAU §250).doc 
_____ 
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Dnr KSF 2021/1074 

§ 224 Initiativärende ”gällande extra 
satsningar med anledning av pandemin” - 
Johan Svahnberg (M) för Alliansen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Samtliga kommunställda med en aktiv anställning under perioden 1 oktober 2021 till 31 
december 2021 får presentkort som ska gå att använda i det lokala näringslivet på 1000 
kronor. 

2. Ett extra bidrag om 500 000 kronor delas ut till kommunens bidragsberättigade 
föreningar samt att det fördelas utifrån LOK stöd 2019 med förutsättningen att det finns 
en bidragsberättigad ungdomsverksamhet idag. 

3. Satsningen finansieras genom ianspråktagande av de särskilda bidrag som staten har 
betalat ut till kommunen. 
 

Ärendebeskrivning 
Johan Svahnberg (M) redogör för Alliansens förslag gällande extra satsningar med 
anledning av pandemin enligt följande: 

Pandemin har fortsatt hålla världen i ett fast grepp under 2021. I kommunen har 
personalen kämpat för att hålla smittan borta från våra verksamheter, föreningar har 
kämpat med att kunna erbjuda aktiviteter till våra ungdomar och företag har fått se kunder 
försvinna. Samtidigt har staten skickat ut extra statsbidrag till kommunerna för att 
motverka effekterna av pandemin, något som lett till ett överskott i finanserna för Höörs 
kommun. Vi föreslår nu att vi ska använda en del av dessa statsbidrag för att motverka de 
negativa effekterna av pandemin i vårt lokalsamhälle. 

Likt 2020 så finns det ett undantag i skattelagstiftningen om skattefria gåvor till anställda 
även 2021. För 2021 så får en arbetsgivare lämna en extra gåva på upp till 2000 kronor 
utöver julgåva om 500 kronor. Vi föreslår därför att kommunen ger samtliga anställda i 
Höörs kommun ett presentkort på 1000 kronor som går att nyttja i det lokala näringslivet. 
Detta som tack till kommunens anställda för deras insatser under året och samtidigt som 
det är en satsning på det lokala näringslivet. För att få presentkortet så ska man som 
anställd ha en aktiv anställning under perioden 1 oktober till 31 december 2021. 

Vidare föreslår vi ett extra stöd 2021 till våra lokala föreningar som bedriver 
ungdomsverksamhet. Många föreningar har drabbats hårt under pandemin genom 
minskade medlemsantal och tappade intäkter. För att underlätta en nystart föreslår vi att 
våra föreningar får dela på 500 000 kronor som fördelas utifrån utbetalt LOK stöd under 
2019, under förutsättning att man bedriver bidragsberättigad ungdomsverksamhet idag. Vi 
hoppas detta kan hjälpa våra föreningar med aktiviteter som kan dra fler ungdomar till 
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deras verksamheter under kommande år. 

Sammantaget innebär detta en satsning på ca 1,9 miljoner kronor som ska finansieras 
genom ianspråktagande av de särskilda bidrag som staten har betalat ut till kommunen. 
För närvarande visar stöden på ett överskott om ca 6,5 miljoner kronor. 

Yrkanden 
Alliansen genom Johan Svahnberg (M) föreslår kommunstyrelsen besluta: 

1. Samtliga kommunställda med en aktiv anställning under perioden 1 oktober 2021 till 31 
december 2021 får presentkort som ska gå att använda i det lokala näringslivet på 1000 
kronor. 

2. Ett extra bidrag om 500 000 kronor delas ut till kommunens bidragsberättigade 
föreningar samt att det fördelas utifrån LOK stöd 2019 med förutsättningen att det finns 
en bidragsberättigad ungdomsverksamhet idag. 

3. Satsningen finansieras genom ianspråktagande av de särskilda bidrag som staten har 
betalat ut till kommunen. 

Beslutsunderlag 
Initiativärende gällande extra satsningar med anledning av pandemin_.docx 
 
_____ 


